

<b>1. To be fill by clients/以下由客户填写</b>				
Enquire Date/申请日期: _____				
<b>Customer Information/客户信息:</b>				
Customer/委托单位(中&英文):		中文: _____	英文: _____	
Address/单位地址(中&英文):		中文: _____	英文: _____	
Report Title/报告抬头(中&英文):		<不填则默认与委托单位相同>		
Address/抬头地址(中&英文)		<不填则默认与委托单位相同>		
Address/报告寄送地址(中/英文)		<不填则默认与委托单位相同>		
Invoice/发票抬头(中/英文)		<不填则默认与委托单位相同>		
Bank&Account/开户行及账号(中文) _____				
Tax number/税务登记号 _____				
Invoice Add.&Tel./发票地址和电话(中文) _____				
Invoice Category/发票类型		<input type="checkbox"/> 增值税专用发票 <input type="checkbox"/> 增值税普通发票      <不填则默认开具增值税专用发票>		
Address/发票寄送地址(中/英文) _____				
Contact person/联系人: _____			Email/邮箱地址: _____	
Contact no./联系电话: _____				
<b>Sample Information/样品信息: (默认一行为一个样本, 对应一份检测报告, 如有特殊需求请提前联系相应销售人员或注明)</b>				
Sample Name (CN) 样品名称 (中文)	Sample Name (EN) 样品名称 (英文)	Client Sample Code 样品批号	Test Item(s) 测试项目	Special Request 特殊要求
Service type/服务类型	<input type="checkbox"/> Regular/普通 <input type="checkbox"/> Express/加急(加收50%费用) <input type="checkbox"/> Urgent/特别加急(加收100%费用)			
Report language/报告语言	<input type="checkbox"/> English/英文 <input type="checkbox"/> Chinese/中文			
Report mode/报告类型	<input type="checkbox"/> Electronic version /电子版 <input type="checkbox"/> Paper version /纸质版(50元/份)			
We apply the above tests and agree all the terms and conditions attached.我们申请做以上测试并同意申请表所列的所有条款。				
(申请人签名): _____			Date(日期): _____	
<b>注: 请认真填写以上信息, 报告内容将会按照申请表中信息出具。报告一经发放, 如需再行更改, 应提供充分的书面证据支持并支付相关的费用。出结果后不支持拆分报告。</b>				

**Note 备注: :**

- Sample arrived before 16:00 would be registered the same day, else would be registered the next working day.  
当天 16:00 前到达实验室的样品将在当天登记安排检测, 16:00 后到达的样品将于下一工作日登记安排检测。
- The sample must be packed well. Sample for microbe test and solvent residual test should be in sealed package. Sample for analysis which sensitive to light and temperature should be in appropriate package.  
样品需包装完好。微生物检测和溶剂残留检测样本须密封包装, 光敏热敏项目需注意采取相应的避光保温措施。
- Please provide two same samples if possible for possible retesting and retention using.  
请尽可能提供一式两份的样品以供实验室复测与留样。
- In general the sample will be kept 60 days in lab. Sample will be discarded after the retention period, expect of microbial sample.  
通常实验室样品会保留 60 天, 留样期过后样品将被丢弃。微生物样品除外。
- If not specified, all tests will be conducted according to standards/methods commended by our lab.  
如不指定标准, 将由本实验室推荐的标准进行测试。
- This agreement is governed by the Eurofins general condition of service.  
此协议受 Eurofins“服务通用条款”的约束。